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Het Vistival was dit jaar toe aan de
twaalfde editie, maar het vijfkoppi-
ge bestuur van Stichting Vispromo-
tie Historische Haven Den Oever
durft het voor 2023 niet aan. 

Natuurlijk doet het pijn, want het
evenement trok vorig jaar juli dui-
zenden bezoekers. Er was een gezel-
lige markt, een groot terras waar be-
zoekers een visje en een drankje
konden nemen en entertainment
waaronder straattheater en een dj.

,,Vorig jaar konden we het finan-

cieel net aan bolwerken, dat kwam
mede door de samenwerking met de
gemeente Hollands Kroon’’, aldus
Esmeralda Dekker van de organisa-
tie. Hollands Kroon droeg bij omdat
tijdens het Visfestival ook de offici-
ele opening van Waddenpoort
plaatsvond.

,,Had de gemeente niet mee ge-
daan, dan waren we er financieel
niet uitgekomen. Ontzettend jam-
mer, maar wel de realiteit. De ge-
meente wil wel helpen met materia-
len, maar daar kunnen we zelf aan
komen.’’

Verregend
Het Vistival heeft de tijd absoluut
niet mee. Eerst een behoorlijke ver-
regende editie in 2019 en daarna kon
het evenement twee jaar niet door-
gaan vanwege de geldende corona-
maatregelen. Grootste struikelblok
is dat de kosten van het evenement
explosief zijn gestegen. 

,,Alles is duurder geworden, zoals
de verzekering. Maar het geldt ook
voor de huur van de marktkramen
en de tenten.’’

Sommige sponsors kiezen ervoor
om minder bij te dragen. ,,Iets wat
uiteraard te begrijpen is, ook voor
hun is er veel veranderd na de pan-
demie. We kunnen nog steeds een
beroep doen op de vissers voor vis en
garnalen, maar het is logisch als in
deze dure tijden iemand besluit één
kratje te schenken in plaats van de
gebruikelijke twee.”

,,En zelfs al krijgen we genoeg vis,
dan moeten we evengoed nog inves-
teren in andere spullen: olie om in te
bakken, broodjes en sauzen.’’

Esmeralda Dekker: ,,Daarnaast
besloot de stichting vorig jaar de
kraamhuur niet te verhogen. ,,We
wilden graag een grote, gezellige
markt waar iedere standhouder zich
nog steeds welkom voelt. Ook de
prijs voor de vis willen we schappe-
lijk houden. Het doel van het Visti-
val is het promoten van vis, dan
moet je het leuk houden voor elke
portemonnee.’’

Persoonlijk
Toen de organisatie eind vorig jaar
de balans opmaakte, kwam het be-
sef: het is niet mogelijk om zo door
te gaan. ,,Zonder de hulp van de ge-
meente zouden we er zelf - persoon-
lijk - financieel bij in schieten en dat
is een situatie die niemand wil.’’

Vandaar dat er in ieder geval in
2023 geen Vistival op de agenda
staat. ,,We gaan kijken wat we kun-
nen veranderen om ervoor te zorgen
dat het Vistival wel blijft bestaan,
want we zijn nog steeds van mening
dat het een supermooi evenement is.
Is het een idee om er een tweejaar-
lijks evenement van te maken bij-
voorbeeld? Genoeg stof tot naden-
ken voor ons.’’

Hogere prijzen nekken
dit jaar het Vistival

Het Vistival *in Den Oever trok juli 2022 duizenden bezoekers. FOTO REDMOUSE

Lydia Jasper

Den Oever ■ Dit jaar is er geen
Vistival in de haven van Den
Oever. De organisatie kan het
evenement financieel niet rond-
krijgen en kijkt of het Vistival in
andere vorm wel door kan gaan.
Bijvoorbeeld door van het festijn
een tweejaarlijks evenement te
maken. 

Vis bakken voor het Wieringer evenement in 2015. FOTO MARC MOUSSAULT 

Altijd veel publiek,
maar evenement
kan niet doorgaan 

Het zijn een aantal van de ver-
schillende onderwerpen die
voorbijkomen in het huidige
concept van de dorpsvisie voor
Kreileroord. Maandagavond
kwamen veel dorpsbewoners
naar de inloopavond die hier-
over was georganiseerd. Een
avond waarbij de ideeën voor
de herinrichting van de open-
bare ruimtes werden gedeeld,
waar vragen werden beant-
woord en zorgen werden be-
sproken.
Smalle straten
Een van de onderwerpen die in
de dorpsvisie aan de orde ko-
men, is het herinrichten van de
straten. Onder andere omdat
de straten nu erg smal zijn en er
meer parkeerplaatsen nodig
zijn. Daarnaast kijkt de ge-
meente ook naar klimaatbe-
stendige maatregelen en wil ze
vergroenen waar kan. 

De kadastrale erfgrenzen ko-
men bij meerdere huiseigena-
ren echter niet overeen met
hoe deze in de praktijk worden
gebruikt: bij een aantal wonin-
gen loopt de erfgrens door tot
de stoep en deels de straat. 

„Wij zijn eigenlijk eigenaar
van een halve parkeerplaats”,
vertelt Leontine Zuurendonk
(45). „We zijn wel heel be-
nieuwd wat de gemeente daar-
mee wil doen. De straat waar-
aan wij wonen is zo ontzettend
smal. Ondanks dat we een
hoekhuis hebben met een oprit
kunnen we de draai met de au-

to eigenlijk niet maken.”
René van der Kruit (60) is met

hetzelfde vraagstuk naar de be-
wonersavond gekomen. „Wij
hebben een aantal jaar geleden
een huis gekocht, juist omdat
we bij dit huis naast de deur
kunnen parkeren”, vertelt Van
der Kruit. Nu blijkt dat een deel
van deze grond openbaar hoort
te zijn dus eigendom van de ge-
meente. „Wat gaat hier in de
toekomst mee gebeuren?”
Behoeften
De zorgen over deze eigen-
domskwestie konden worden
besproken, maar concrete ant-
woorden kwamen er niet. „Van-
avond kijken we hoe we tot el-
kaar kunnen komen”, vertelt Ilja
de Wildt, projectleider namens
de gemeente. „We kijken per
kerngebied waar de behoeften
liggen en wat de wensen zijn.
Kreileroord is heel erg ver-
steend en de straten moeten
heringericht worden.”
Belangrijk
,,Wat vinden jullie belangrijk?’’
Het is een vraag die De Wildt
deze avond veel stelt aan de
dorpsbewoners. „Ik vind het
heel mooi dat deze inloop-
avond wordt georganiseerd en
dat we op deze manier op de
hoogte worden gehouden”, ver-
telt een bewoner. 

„Naast meer parkeerplaat-
sen moeten er ook apparte-
mentjes komen voor de jeugd
en de ouderen. Als je hier gebo-
ren bent, dan wil je hier ook blij-
ven wonen.”

Simone Bruin

Bewoners: ’Wij zijn eigenlijk
eigenaar van parkeerplaats’
Kreileroord ■ Het dorp ver-
duurzamen voor de toekomst
inclusief meer parkeerplaatsen
en woningbouw. 

Dat vertelt boswachter Sa-
muelle van Deutekom van
Staatsbosbeheer. Zij was een
van de juryleden van de verkie-
zing, die de taak had om de tien
leukste honden van dit jaar op
een rijtje te zetten.

Het publiek mocht uiteinde-
lijk hun favoriet kiezen, en dat
was hond Pleun uit Tuitjen-
horn. Dat betekent dat Pleun
het boegbeeld van de aanlijn-
campagne van Staatsbosbe-
heer wordt.
150 inzendingen
„We hadden 150 inzendingen,
dus het was nog moeilijk om
een keuze te maken”, zegt Van
Deutekom. Waar de jury dan op
heeft gelet? „Allereerst natuur-
lijk of de hond aan de lijn zit. En
ten tweede of de hond in de na-
tuur was op de foto, daardoor
vielen er gelukkig al wat af.”

Ook de omschrijving van de
hond door de eigenaar speelde
een grote rol. „Als er in stond
dat de hond vaak genoot van de
natuur en zich er goed ge-
draagt, hielp dat wel. En verder

keken we ook een beetje naar
de mix tussen rassen en grote
en kleine honden. Het publiek
moet natuurlijk wel iets te kie-
zen hebben.”

Nola, Atlas, Pantoufle, Scotty,
Pip, Harpo, Iggy, Nala en Shiba
zijn natuurlijk hartstikke leuk,
maar Pleun heeft de meeste
harten gestolen. Die kreeg
maar liefst 28 procent van de
meer dan duizend stemmen. 

Komende zondag volgt de fo-
toshoot. In het voorjaar zal ze te
bewonderen zijn op de grote
banners van Staatsbosbeheer.
Uiteraard is ze dan aan de lijn,
want dat is van 1 maart tot 1 sep-
tember verplicht in verband
met het broedseizoen.

Suzanne Rijnja

Leukste hond
uit Tuitjenhorn
Tuitjenhorn ■ Soof en Lieve
gingen haar al voor. Nu is ook
Pleun uit Tuitjenhorn toege-
voegd aan het rijtje viervoeters
dat de titel ’De leukste hond
van Schoorl’ mag dragen.
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